
   Styrelsemöte 9/11 2020 

Närvarande: Margareta, Christoffer, Tommy, Rickard, Mats, Solvieg, Kristina 

 

1)Margaretha öppnade mötet. 

2)Kristina valdes till sekreterare för mötet.  

3)Föregående protokoll. 

Det var 60 barn i ERA hallen en dag under höstlovet då Johan Jakobsson, Erik Henriksson och 8 tjejer 

från KIF höll i fotbollsträning/lek.  

4) Ekonomi 

 Ekonomin ser god ut. Magnus får i uppdrag att ta fram ett utkast på budget till nästa möte. 

Utbetalning ska ske av resterande arvode till seniorlagstränarna samt Erik Henriksson då Kolmården 

Cup nu blev av och ekonomin ser bättre ut än vi befarade i våras.  

5)Sponsoravtal -Avstämning 

Mats har gett Yvonne i uppdrag att kontakta ett antal företag som vill vara med och sponsra KIF för 

att skriva på avtal.  

5 företag som varit med och renoverat kring kansliet ska vara med på sponsortavlan. Diskuterades 

vem som står för kostnaden för själva skylten på 350 kr/skylt. KIF står för kostnaden för skyltarna.  

6) Rapport från valberedningen 

Vi har fått en rapportering från valberedningen. De ska börja kontakta sittande styrelse. 

Delrapporten ligger som bilaga till protokollet.  

7) Ledarmöte/avslutning 

Vi hade en förhoppning att ha en samling/fest med alla ledare i december men med de nya 

restriktionerna är inte detta möjligt. Vi skjuter på detta till efter årsskiftet. 

Margareta gör ett utskick till ledarna.  

8) Kansli och anläggningar 

Planerna är i god ordning inför vintern. Gräsklipparen kommer att förvaras uppe hos 

kakelugnsmakarna.  

Margareta har försökt få kontakt med Solhagen för det arbetet som återstår utanför kansliet. 

 

 



9)Diplomerad förening 

Efter årsskiftet måste vi tillsammans arbeta med bl a punkterna: Trygg idrott samt 

ledarutvecklingsplan. Alla styrelseledamöter bör logga in på 

https://aktiva.svenskfotboll.se/forening/diplomerad-forening/. Där kan man följa det vi gjort och vad 

som återstår 

Vi behöver rekrytera en grupp med ledare som tillsammans med styrelsen kan arbeta med dessa 

punkter. Alla styrelseledamöter uppmanas att komma med namnförslag på ledare 

Margareta har tillsammans med Erik skrivit handlingsplan för kommande år.  

10) Målvaktsutbildningar 

Vi har fått en förfrågan från Robert Axelsson om att få hyra ERA-hallen för att ha professionell 

målvaktsträning och i utbyte skulle han även ta med KIF-ungdomar som vill ha målvaktsträning.  

Styrelsen diskuterade frågan och vill avvakta besked.  

11) Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

12) Nästa möte 

Nästa styrelsemöte är 7 december kl 18:30. 

13) Mötet avslutas 

 

 

 

 

https://aktiva.svenskfotboll.se/forening/diplomerad-forening/

